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1. Endelig fastlæggelse af dagsorden og tidsplan for mødets afvikling. 

Ingen yderlige punkter 

 

2. Opfølgning af referat 

I referatet står, at sammensætningen af ansættelsesudvalget er på næste MED møde. 

Dette er ikke korrekt. Det er på næste TR/ledermøde og kommer i MED til orientering. 

 

3. Økonomi 

Vi regner med at komme ud af 2020 med et overskud som udligner underskuddet på  

½ million. 

Dette kan lade sig gøre, da der er en indtægt på 800.000 kr. til opstart af socialtandplejen 

og Indtægter fra refusioner på sygemeldte, fordi vi ikke har fuld vikardækning. 

 

4. AM 

Uddannelsespolitikken: Tilrettes i AM og i MED igen for godkendelse. 

Trivselspolitikken: Tilrettes i AM og i MED igen for godkendelse. 

 

5. Sygefravær 

Ingen ny rapport siden sidst. 

Det er vigtig, at der meldes sygemeldinger ind til tandplejens e-mail første fraværsdag, og 

raskmeldinger den første dag der mødes ind igen, ligeledes til tandplejens e-mail. 

 



 
 

 

6. Meddelelser 

I seneste covid 19 nyhedsbrev står, at lederen kan bede medarbejderne om at få taget en 

test. Dette kan godt foregå i arbejdstiden. 

 

Opmærksomhedspolitik: TR/leder har lavet et udkast. Det godkendes og sættes på broen. 

 

7. Uddannelsesstrategi 20/21 - Årshjul 

Der arbejdes med det i TR/leder gruppen. B.la. ses på frihed til opgaveskrivning og 

eksamens forberedelse. 

Forslag om at genudvikle DiSC – at nye kolleger får lavet en profil. Genopfriske hvad 

selvstyrende team er, og se på vores Golden Grid. 

De nye TK2/IT kurser er taget godt imod, og det kunne være, at der skulle laves tilsvarende 

igen? 

 

 

8. Evaluering af samarbejde Ledelse/medarbejdere -Årshjul 

OT er tilfreds med samarbejdet – Tandplejen er i udvikling, og MED fungerer godt.  

Medarbejderne i MED er tilfredse, man føler sig set, og taget alvorligt. 

 

 

9. Evt. 

Flere personaler føler et pres med praktikanter i denne tid – især med dem som er i 

arbejdsprøvning. 

Tandplejen har aftale med jobcenteret om, at vi er en arbejdsplads som tager imod 

personer som skal arbejdsprøves – dette kan selvfølgelig sættes i bero i en periode 

Det tages til efterretning. 

Tandplejer og tandlæge praktikanter fra skolen tager vi imod som sædvanligt. 

Der er nytårsappel først i det nye år sundhedscenteret for hele sundhed, men det er uvist 

om det bliver til noget pga. corona. 

 

Allergi i forbindelse med mundbind/overtræksdragter – det er et opmærksomhedspunkt. 

 

Forretningsorden er et punkt til næste MED møde hvor Lene Skjøtt fra HR deltager og 

derfor har alle MED udvalgets medlemmer til opgave, at gennemlæse nuværende 

forretningsorden 

 

     Næste møde fredag den 15. januar 2021.  

   


